
Signerat dokument
via https://min.ebox.nu

Stämma 2025-06-15, protokoll med bilagor

Signerad 
text:

I hereby sign and accept the contents in the PDF file (1) and all agreements therein:

File (1)
Name: Stämma 2023-06-15, protokoll med bilagor.pdf
Size: 3753079 byte
Hash value SHA256: 
f6cc804ab66acda4bba3e69d42babbc8a7ea319b84b3f7ab8e3f0a446a16fb43

Originalfilen och signaturerna är bifogade som bilagor till denna PDF.
För att öppna bilagorna kan en dedikerad PDF-läsare krävas.

Signerat av 4:
MICHAEL LANNENG
Signerat med BankID 2023-06-22 11:47 Ref: 31ce8c34-2fd9-4c10-8728-144c94bc9053

Göran Anders Lennart Gaveberg
Signerat med BankID 2023-06-21 18:34 Ref: 9a68db63-f603-4138-a3a7-8ca06063fbf7

NICLAS STENQVIST
Signerat med BankID 2023-06-20 23:02 Ref: 928172ba-d75d-4b25-bd80-e30e46f891cb

NICKLAS FALK
Signerat med BankID 2023-06-20 22:25 Ref: 2381a879-ab5d-4577-b6b4-3a0a20e7b765

 M
L,

 G
AL

G
, N

S,
 N

F 
—

 P
ow

er
ed

 b
y 

Te
llu

sT
al

k




Sida 1 (4) 

 

Signeras  ______    ______    ______    ______ 

NF V2 
Protokoll fört vid ordinarie föreningsstämma i Torreds Vägförening i 
Kullaviksskolans matsal, torsdag 2023-06-15. 
 

Kallelsen delades ut i åretruntboende medlemmars brevlådor eller postades till sommarboende/tomtägares 

hemadress två veckor innan stämman, bilaga 1. Tillhörande handlingar fanns på föreningens hemsida 

www.torredsvf.se och för utdelning innan stämman, bilaga 2.  

Debiteringslängden för 2023, bilaga 4, fanns tillgänglig vid stämman 

Deltagare: 28 medlemmar enligt markeringar i debiteringslängd, bilaga 4. 

Två medlemmar företräddes genom lämnad fullmakt, bilaga 5. 
 

1. Föreningsstämman öppnas. 

Föreningens ordförande Thomas Lindquist hälsade de närvarande välkomna till dagens 

föreningsstämma och förklarade densamma öppnad. Därefter sa Thomas Lindquist ett par minnesord 

kring föreningens framlidne sekreterare Ingemar Israelsson och hans mångåriga arbete för TVF samt 

hans oersättliga kunskap kring närområdets historia. 

2. Val av ordförande för föreningsstämman. 

Göran Gaveberg valdes till ordförande för föreningsstämman. 

3. Val av sekreterare för föreningsstämman. 

Nicklas Falk valdes till sekreterare för föreningsstämman. 

4. Frågan om föreningsstämman blivit stadgeenligt utlyst. 

Deltagarna ansåg att föreningsstämman blivit stadgeenligt utlyst. 

5. Fastställande av föredragningslista/dagordning. 

Förslag till föredragningslista, i bilaga 2a, godkändes. 

6. Val av två justeringsmän tillika rösträknare. 

Som justeringsmän valdes Michael Lanneng och Niclas Stenqvist. Dessa skall också fungera som 

rösträknare vid dagens stämma. 

7. Styrelsens verksamhetsberättelse för 2022. 

 Föredragande: Thomas Lindquist, ordförande under verksamhetsåret 2022. Thomas läste och 

kommenterade den vid stämman utdelade verksamhetsberättelsen, bilaga 2b. Stämman godkände 

verksamhetsberättelsen för 2022. 

8. Revisorernas berättelse samt frågan om ansvarsfrihet för styrelsen 2022. 

Föredragande av revisionsberättelsen, bilaga 2c: Anna Eek, ordinarie revisor för verksamhetsåret 2022, 

föredrog revisionsberättelsen. Stämman godkände revisorernas berättelse och beviljade styrelsen full 

ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2022. 

9. Motioner. 

 Fyra motioner varav motion 1 och 2 var tillbakadragna innan stämman. Motion 3 och 4 hänsköts till 

punkt 12 i föredragningslistan då dessa enkom berörde föreningens arvoden och ersättningar. 

10. Framställningar från styrelsen. 

Föredragande av styrelsens framställningar, bilaga 2a, punkt 10: Thomas Lindquist.  

Oskar Åkerlund kommenterade och fyllde i Thomas inledande beskrivning av arbetet kring ny 

huvudledning från skogsdungen nära Lerdalavägen, förbi pumphuset till Veån. Ledningen ersätts med 

plaströrskulvert då den gamla betongkonstruktionen är uttjänt. Thomas estimering av kostnaden i 

nuläget bedöms till ca en halv miljon kronor. F.d. markägaren Tore Johanson efterfrågade under 

angränsande frågestund att styrelsen bör lägga fram och informera vilka fastighetsägare som kommer bli 

berörda av åtgärden då man kommit så långt i processen. Punkten röstades igenom. 
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Signeras  ______    ______    ______    ______ 

Reparation/byte och rensning av dagvattenledning längs Lerdalavägen föreslogs att vidtas. Detta 

röstades också igenom av stämman. 

Avseende drönardokumentation med kamera så kommer detta genomföras av Oskar Åkerlund, detta i 

syfte att nyttja som underlag för att kunna utföra en ny värdering av föreningens vägnät och utreda 

möjligheterna och behovet av nya mötesplatser. Punkten röstades igenom. 

Förslag om blommande vägkanter. Mette Undall-Behrend utsågs som kontaktperson för blommande 

vägkanter genom bl.a. Facebook. Punkten röstades igenom. 

Ett sökbart digitalt arkiv föreslås sammanställas. Analoga dokument som tillhör föreningens arkiv skall 

inscannas, rensas och göras tillgängliga digitalt i en lokal databas som stödjer fritextsök (OCR). 

Styrelsen utser en eller flera personer för genomförande och arbetet kommer arvoderas. Punkten 

röstades igenom. 

11. Styrelsens förslag till utgifts- och inkomststat (budget) samt debiteringslängd för 2023. 

 Föredragande: Annika Borgasgård, bilaga 2e: Årsavgiften lämnas oförändrad: 2000 kr/år för 

helårsboende, 1000 kr/år för sommarboende, 500 kr/år för obebyggd tomt. Annika tillade dock att 

föreningen, i och med nya skatteregler from. 2023, är en momspliktig verksamhet och att de till synes 

oförändrade årsavgifterna avser inkl. moms. Således är intäkterna för föreningen from. i år 20 % lägre, 

dvs. 1600, 800 respektive 400 kr/år exkl. moms. Kostnaden för enskild medlem är därför även detta år 

oförändrad men kommer sannolikt revideras i nästkommande årets budget föranlett av den tillkomna 

momsplikten. Föreningsstämman godkände styrelsens förslag till utgifts- och inkomstat (budget) för 

2023. 

12. Beslut om arvoden till nästkommande mandatperiods styrelse, revisorer och valberedning samt 

medlemmars arbete för TVF. 

Motion 3 från Michael och Sara Lanneng, bilaga 2d: Fastställande och återställande av arvode. 

Michael framförde bakgrunden till motion 3, detta bestod i att föregående års stämmobeslut föregicks av 

skilda åsikter inom styrelsen men att endast en motion då lagts fram och detta ifrån Frederic Grahn i 

egenskap av medlem. Motion 3:s mening är att stämman beslutar om att ersättningarna skall återgå 

enligt stämmobeslutet om arvoden år 2021 (se bilaga 3a), därefter skall styrelsen framarbeta ett eller 

flera förslag på rimligt motiverade förhöjda ersättningar som antingen nästa stämma eller en ev. 

extrastämma framgent kan besluta om. 

Efter en omröstning om stämman skulle bifalla motion 3 eller bibehålla ersättningsmodell enligt 

föregående års ordinarie stämmas beslut så fastslogs att stämman röstat avslag för motion 3. 

Motion 4 från Thomas Lindquist, bilaga 2a, punkt 12: Harmoniserade arvoden för alla förtroendevalda.  

Motionen var uppdelad i alternativ A och B där alternativ A föreslår följande ersättningsmodeller: fasta 

arvoden, tidigare arvoden inom parentes: Ordförande 9000 kr (9660 kr), arbetschef 6000 kr (4000 kr), 

vice ordförande 0 kr (8050 kr), kassör 6000 kr (6900 kr), sekreterare 6000 kr (6038 kr), webmaster 3000 

kr (5367 kr) samt tillkommande 1000 kr (1000 kr) i arvode för varje bevistat styrelsemöte. Ersättningen 

innefattar även rutinmässig uppföljning av beslut och deltagande i arbetsutskott mellan styrelsemöten. 

Revisorerna föreslås ett arvode om 1500 kr/år vardera och valberedningen 999 kr/år vardera. Funktionen 

vice ordförande och arkivarie ersätts vidare efter nedlagd tid. Rörliga ersättningar föreslogs enligt 

följande: Styrelsesuppleanter 333 kr/bevistat styrelsemöte. För medlem som utför arbete för föreningen 

ersätts med 200 kr/timme. Beslut om sådan ersättning tas av styrelsen och granskas av revisorerna. 

Revisorerna ger även förslag till arvoden på framtida stämmor, indexberäkning föreslogs vara en möjlig 

ersättningsmodell. En enkel jultallrik erbjuds till föreningens förtroendevalda i anslutning till 

verksamhetsårets sista styrelsemöte. Alternativ B enligt motionen föreslår bibehållen ersättningsmodell 

enligt föregående års ordinarie stämmas beslut. 

Efter omröstning bifölls motion 4 enligt alternativ A av stämman, således röstades tidigare 

ersättningsmodell bort. 
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13. Valberedningens arbete. 

 Valberedningens sammankallande Karl Wallroth föredrog förslagen till förtroendeposter. 

14. Val av styrelseordförande för nästa mandatperiod, ett år. 

 Thomas Lindquist omvaldes av stämman till styrelseordförande för 2023/2024. 

15. Val av styrelseledamöter. 

Thomas Lindquist och Lena Olsson omvaldes för 2023/2024 och 2024/2025. Nyval av Nicklas Falk för 

2023/2024. (Frederic Grahn, Annika Borgasgård och framlidna Ingemar Israelsson var valda för 

2023/2024). 

16. Val av suppleanter. 

Göran Gaveberg omvaldes och Niclas Stenqvist nyvaldes för 2023/2024 och 2024/2025. (Johan Lundin, 

Henrik Schylström och Oskar Åkerlund var valda för 2023/2024). 

17. Val av revisorer och revisorssuppleanter för verksamhetsåret 2024. 

Samtliga revisorer och revisorssuppleanter omvaldes för verksamhetsåret 2024. Revisorer: Anna Eek 

och Magnus Holm. Revisorssuppleanter: Anton Holm och Thomas Lager. 

18. Val av valberedning samt sammankallande. 

Sammankallande Karl Wallroth och Bodil Schönberg avslutar sin mandatperiod vid nästkommande 

ordinarie årsstämma. Styrelsen beslutar om tid för nästa årsstämma i samråd med valberedningen. 

19. Övriga frågor. (Diskussionspunkt där medlemmarna ges tillfälle att ta upp aktuella saker, dock 

utan att beslut fattas på stämman). 

Medlemmar påpekade att belysning fortfarande saknas på Sävhultsvägen och Torredsvägen. Thomas 

Lindquist förklarade att detta härrör från VA-saneringen då dessa belysningsstolpar nedmonterades. Idag 

har kommunen ansvar för belysningen och det är således kommunens ansvar att åtgärda vilket Frederic 

Grahn idogt har och fortsätter påminna kommunen om. Enskilda medlemmar uppmanas att också vända 

sig till kommunen och påminna dem om att belysningsstolparna önskas vara återmonterade och 

driftsatta. 

Medlemmar längs Skogslyckevägen frågade om de sprickor som uppstått i asfalten på den nybelagda 

vägen. Detta har sannolikt orsakats under det arbete att forsla bort massorna från de tillfälliga vägarna 

mellan Mossaledsvägen-Skogslyckevägen och Lerdalavägen- Skogslyckevägen med hjälp av tunga 

fordon. Oskar Åkerlund och Thomas Lindquist tog på sig uppgiften att inspektera och föra dialog med 

kommunen om eventuellt återställande av den nya asfalten alternativt ekonomisk ersättning. 

Brattåsvägen har en dålig skylt enligt boende och man upplever att det blivit sämre markytor med 

hänsyn till att det blivit grusat samt att det ligger gamla betongrör kvar sedan VA-entreprenaden. 

Thomas Lindquist informerade om att rören på sikt skall tas bort men att marken blivit grusad för 

dräneringens skull, Thomas uppmanar till medlemmar att de gärna får hämta rör om det finns behov för 

eget bruk. Skyltarna skall ses över av styrelsen. 

 

Frågor om Frederic Grahns fortsatta arbete med den sakägarutredning som vidtogs för att klargöra 

ägarförhållandena kring de marker som använts som tillfälliga vägar togs upp. Thomas Lindquist 

informerade om att det fortsatta arbetet endast innebär en sammanställning av det material som redan 

tagits fram, därefter kommer utredningen anses avslutad. Ersättningen för uppdraget som styrelsen 

delegerat kommer i vanlig ordning granskas av revisorerna. 

 

Stämmoordföranden läste upp ett brev från Frederic Grahn om att han avslutar sitt arbete i styrelsen 

from. 2023-07-01. Brevet delges nästa sida: 
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”Styrelsens arbete i Torreds vägförening regleras i lag och förordning och sammanblandning med 

privatpersonerna i deras resp roller i styrelsearbetet kan och skall icke göras. Av personliga skäl ställer 

jag min plats till förfogande för annan person från 1 Juli 2023. 

 

Med vänlig hälsning 

Frederic Grahn 

Vice Ordf. TVF” 

 

20. Beslut om tid och plats för protokolljustering samt protokollets tillgänglighet för medlemmarna. 

Protokolljustering görs mailledes och eventuella anmärkningar delges sekreterare snarast. Protokollet 

med dess bilagor kommer göras tillgängliga på föreningens hemsida senast två veckor efter stämman. 

Protokollet kommer denna gång signeras digitalt över signeringstjänsten min.ebox.nu med BankID som 

verifieringsmetod. Försättsbladet och verifieringsstämpeln som finns på respektive blad fastställer 

protokollfunktionärernas undertecknande. 

21. Föreningsstämman avslutas. 

Ordföranden Göran Gaveberg tackade alla medlemmar och förtroendevalda för deras medverkan på 

dagens stämma och förklarade densamma avslutad. 

 

 

 

 

Torred den 2023-06-20 

 

 

…………………………………….. …………………………………….. 

Nicklas Falk, sekreterare Michael Lanneng, justeringsman 

 

 

…………………………………….. …………………………………….. 

Göran Gaveberg, ordförande Niclas Stenqvist, justeringsman 

 

 

Bilagor: 

1 Kallelse 2023 + fullmaktsblankett 

2 Handlingar, tillgängliga på hemsidan och utdelade på stämman 

a Föredragningslista 2023 

b Verksamhetsberättelse för 2022 

c Revisionsberättelse för 2022 

d Motion till stämman 2023 

e Förslag till utgifts- och inkomststat (budget) för 2023 

3  Handlingar utdelade på stämman 

  a Sammanställning arvoden 2018-2022 

4 Debiteringslängd 2023 med deltagarmarkeringar 

5 Avlämnade fullmakter till stämman 
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	 TL/v2	

TVF.	KALLELSE	TILL	FÖRENINGSSTÄMMA	2023	
 
MEDLEMMARNA	I	TORREDS	VÄGFÖRENING	
kallas till ordinarie föreningsstämma i Kullaviksskolans matsal, Kyviksvägen 1 
torsdagen den 15 juni kl. 18.30. 
 
 
Det	som	kommer	att	avhandlas	på	föreningsstämman	är	bland	annat	
• Styrelsens verksamhetsberättelse 
• Revisorernas berättelse 
• Ansvarsfrihet för styrelsen. 
• Behandling av inkomna motioner 
• Behandling av styrelseförslag 
• Ekonomi och arvoden 
• Val av styrelseledamöter och -suppleanter, revisorer och valberedning. Den nyvalda styrelsen 

tillträder omedelbart efter stämman. 
•  Övriga frågor. Ett öppet forum utan stämmobeslut. 

 
Ta gärna med dig fika och bjud din trevliga granne! 
	
Tillgängliga	dokument	inför	mötet	
Vi brukade skicka ut en lunta med dokument tillsammans med kallelsen. Det slutade vi med för några 
år sedan. I stället läggs handlingarna på vår hemsida www.torredsvf.se. Enligt stadgarna skall de 
finnas tillgängliga under två veckor före stämman, dvs från den 2/6. De som inte har tillgång till 
dator/surfplatta/internet kan beställa eller hämta en utskrift hos mig (ring först och kolla att jag är 
hemma). 
Ordförande Thomas Lindquist, Lilla Brattåsvägen 90, 070-308 85 01. 
 
Dokumenten finns också framlagda i anslutning till stämman liksom debiteringslängden för 2023. 
 
Hjärtligt välkomna! 
Styrelsen för Torreds vägförening 
 
  
Dokument inför mötet, se hemsidan www.torredsvf.se 
• Föredragningslista 
• Verksamhetsberättelse för 2022 
• Revisionsberättelse för 2022 
• Inkomna motioner 
• Förslag till budget för 2023 
 
Efterlysning	
Vi är intresserade att komplettera föreningens bilder från VA-entreprenaden. Har du bilder tagna med 
din mobilkamera som visar ledningar och anslutningar så hör av dig till styrelsen. 
 
 
Ny	fin	asfalt,	svaga	vägkanter	
Våra vägar är smala, man får mötas på skyltade mötesplatser eller vägkorsningar. Vid sidan av 
asfalten finns en grusad stödkant för att skydda och stödja asfaltskanten. Nyanlagd tål den ingen 
trafik (du kan inte ens gå på den utan att lämna ett skoavtryck). Om du får möte ur sikte från en 
mötesplats så dra ner hastigheten till nära noll och k r y p på stödkanten så kanske vi bromsar upp 
dyra reparationer. 
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Röstning	och	ombud	
Röstberättigad medlem, som är närvarande vid föreningsstämma, har, oavsett om han äger en eller 
flera delägarfastigheter, en röst. 
I fråga som har ekonomisk betydelse skall medlemmarnas röstetal i stället beräknas efter 
delägarfastigheternas andelstal, om medlem begär det. Dock får medlems röstetal ej överstiga en 
femtedel av det sammanlagda röstetalet för samtliga närvarande röstberättigade medlemmar. 
 
Medlems rösträtt kan utövas genom ombud. Ombud får ej företräda mer än en medlem. Som 
stämmans beslut gäller den mening för vilken de flesta rösterna avgivits. 
Ta med undertecknad fullmakt med fastighetsbeteckning där det tydligt framgår vem som ger 
fullmakt till vem. 
Använd denna sida på kallelsen som blankett. 
 
 

  
 

 
 

FULLMAKT 
 

För _________________1 att företräda delägarfastigheten _________________2 

vid föreningsstämman i Torreds vägförening den 2023-06-15. 

Fastigheten har andelstalet ____________ (bara aktuellt vid röstning efter andelstal) 

 
Fastighetsägare (alla delägare måste lämna fullmakt): 
  
Ort       datum    Ort       datum 
 
_____________________    _____________________ 
Namnförtydligande:    Namnförtydligande: 
 
 
Observera att ett ombud endast får företräda en medlemsfastighet. 
 

 
1 Ombudets namn 
2 Fastighetsbeteckning 
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TORREDS VÄGFÖRENING, TVF TL/v5 

F Ö R E D R A G N I N G S L I S T A  2023 

vid föreningsstämma i Kullaviksskolans matsal torsdag 2023-06-15 kl. 18.30. 

1. Föreningsstämman öppnas. 

2. Val av ordförande för föreningsstämman. 

3. Val av sekreterare för föreningsstämman. 

4. Fråga om föreningsstämman blivit stadgeenligt utlyst. 

5. Fastställande av föredragningslista/dagordning. 

6. Val av två justeringsmän och tillika rösträknare att jämte ordföranden justera protokollet. 

7. Styrelsens verksamhetsberättelse för år 2022. 
Föredragande: Thomas Lindquist. 

8. Revisorernas berättelse samt frågan om ansvarsfrihet för styrelsen 2022. 
Föredragande: Anna Eek/Magnus Holmén, revisorer för verksamhetsåret 2022. 

9. Inkomna motioner. 
1. Motion från Lena Eriksson och Linda Edman: Principer för arbetsgång inför beslut angående de 
tillfälliga arbetsvägarna. 
2. Motion från Michael och Sara Lanneng: Återställande av de tillfälliga vägarna i Torred till gång- 
och cykelstig. 
3. Motion från Michael och Sara Lanneng: Fastställande och återställande av arvode. 
4. Motion från Thomas Lindquist (ordförande i styrelsen denna mandatperiod): ”Harmoniserade 
arvoden för alla förtroendevalda.” 
Förra årets beslut om arvodeshöjning gällde enbart styrelsen. Arvodena höjdes mycket kraftigt (i ett 
fall 300 %), dessutom med framtida indexreglering. 
Motionen föreslår en återgång till en mer rimlig ökning på ca 50 % för att lämna utrymme för en 
generell höjning för alla förtroendevalda inom samma ekonomiska utrymme. Under punkt 12 ställs 
motionens förslag mot ett förslag baserat på förra årets beslut. 
Styrelsen överlämnar förslaget till stämman att diskutera och besluta. 

10. Framställningar från styrelsen. 
Föredragande: Thomas Lindquist/Frederic Grahn. 
 Våra vägars bärighet samt motstånd mot vårens tjälskjutningar kräver en torr vägkropp. Därför har 
bra vägar djupa diken, öppna eller täckta (fyllda med grovt grus och med dräneringsrör i botten). 
Dagvattnet från vägar och fastigheter som ligger inom Torred tar sig till Veån, namnet på det 
vattendrag som börjar i Sandsjön i Sandsjöbacka och rinner genom Torred på sin väg till havet. 
Här är ett par större arbeten som vi planerar: 
• Huvudledning från skogsdungen nära Lerdalavägen, förbi Pumphuset till Veån. I dag betongrör 
som börjar med 40 cm invändig diameter, talrika fogsläpp och -förskjutningar samt trasiga 
inhuggningar för anslutande ledningar. – Ledningen ersätts med en plaströrskulvert med invändig 
diameter 60 cm. Arbetet kan påbörjas efter överenskommelse med markägaren. Oskar Åkerlund är 
projektledare. 
• Reparation/byte och rensning av dagvattenledning längs Lerdalavägen. Närheten till Konti-Skan-
kabeln gör samordning med Svenska Kraftnät nödvändig. 

 Drönardokumention av våra vägar och uppdaterad värdering. 

 Blommande vägkanter. Ängsblommor utefter vägen gynnar humlor och bin och gläder oss själva. Vi 
tackar Mette Undall-Behrend för idén och föreslår en försöksverksamhet bland intresserade för att så 
provytor och på sikt styra vår årliga slaghackning mot varsammare slåtter. 

 Sökbart arkiv. 
För tolv år sedan började vi skanna nya handlingar och mejl till en hårddisk. Genom OCR görs 
dokumenten sökbara. På hårddisken läggs också föreningens alla bilder och videodokument. 
Dagens fysiska arkiv består av 1,8 meter bokhylla med pärmar och ordnat material. Kassören bidrar 
med en proppfull pärm om året. Till detta kommer 29,0 kg (brutto) högar med osorterade 
handlingar.  
Vi vill nu städa upp och lägga även detta äldre material på hårddisken för att sedan makulera röran. 
Uppgiften är omfattande och arvoderas. 

11. Styrelsens förslag till utgifts- och inkomststat (budget) samt debiteringslängd för 2023. 
Styrelsen föreslår oförändrad avgift; 2000 kr för helårsboende, 1000 kr för sommarboende och 500 
kr för tomt. 
Det skall anmärkas att Skatteverket nyligen har beslutat att samfällighetsföreningar, såsom Torreds 
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vägförening, skall momsregistreras. Beslutet innebär att våra medlemsavgifter momsbeläggs men att 
föreningen kan dra av moms på inkommande fakturor. Genom klok disponering har vi råd att 
behålla oförändrad avgift i år. 
Föredragande Annika Borgasgård f. Thalenius. 

12. Beslut om arvoden och ersättningar till nästkommande mandatperiods styrelse, revisorer och 
valberedning samt medlemmars arbete för TVF. Två förslag föreligger: 

 A. Enligt motionen ”Harmoniserade arvoden för alla förtroendevalda.” 

 Ett fast arvode till ordförande på 9000 kr, arbetschef 6000 kr, sekreterare 6000 kr, kassör 6000 kr, 
webbmaster (hemsida och Facebook) 3000 kr; dessutom 1000 kr/styrelsemöte för ordinarie ledamot. 
Ersättningen innefattar även rutinmässig uppföljning av beslut och deltagande i AU mellan 
styrelsemöten. 
Funktionen vice ordförande och arkivarie ersätts efter nedlagd tid. 
Styrelsesuppleanter föreslås få 333 kr/bevistat styrelsemöte. 
Revisorer föreslås ett arvode om 1500 kr/person. 
Valberedningen förslås ett arvode om 999 kr/person. 
Arbete som medlem gör för TVF ersätts med 200 kr/timme. Beslut om sådan ersättning tas av 
styrelsen och granskas av revisorerna. 

 Revisorerna ger förslag till arvoden på framtida stämmor. En indexreglering vore en väg. 

 Alla föreningens förtroendevalda inbjuds till en enkel jultallrik i anslutning till verksamhetsårets 
sista styrelsemöte. 

 B. Enligt förra årets beslut, med dess indexuppräkning av styrelsearvoden. 

 Ett fast arvode till ordförande på 10500 kr, arbetschef/vice ordförande 8750 kr, sekreterare 6563 kr, 
kassör 7500 kr, webbmaster (hemsida och Facebook) 5833 kr; dessutom 1000 kr/styrelsemöte för 
ordinarie ledamot. 
Ersättningen innefattar även rutinmässig uppföljning av beslut och deltagande i AU mellan 
styrelsemöten. 
Styrelsesuppleanter föreslås få 249 kr/bevistat styrelsemöte. 
Revisorer arvode om 800 kr/person. 
Valberedningen förslås arvode om 800 kr/person. 
Arbete som medlem gör för TVF ersätts med 200 kr/timme. Beslut om sådan ersättning tas av 
styrelsen och granskas av revisorerna. 

 Alla föreningens förtroendevalda inbjuds till en enkel jultallrik i anslutning till verksamhetsårets 
sista styrelsemöte. 

13. Valberedningens arbete utmynnar i nedanstående förslag till stämman. 

14. Val av styrelseordförande för nästa mandatperiod. Den nyvalda styrelsen tillträder direkt efter 
stämman. 
Avslutad mandatperiod 2022/2023: Thomas Lindquist. Förslag: omval för 2023/2024. 
Föredragande: Valberedningens sammankallande Karl Wallroth. 

15. Val av styrelseledamöter (normalt väljs halva styrelsen åt gången för två år). 
Förslag: omval av Thomas Lindquist och Lena Olsson för 23/24 och 24/25. Nyval av Nicklas Falk 
för 23/24. 
(Frederic Grahn, Annika Borgasgård f. Thalenius och framlidna Ingemar Israelsson är valda för 
23/24). 

16. Val av styrelsesuppleanter. 
Förslag: omval Göran Gaveberg, nyval Niclas Stenqvist för 23/24 och 24/25. 
(Johan Lundin, Henrik Schylström och Oskar Åkerlund är valda för 23/24). 

17. Val av revisorer och revisorssuppleanter för verksamhetsåret 2024. 
Verksamhetsår 2023: Revisorer: Anna Eek, Magnus Holmén 
Revisorssuppleanter: Anton Holm, Thomas Lager. 

 Förslag för verksamhetsåret 2024: Omval samtliga poster. 

18. Val av valberedning samt utseende av sammankallande för 22/23. 
Avslutad mandatperiod: Karl Wallroth, sammankallande, och Bodil Schönberg. 
Styrelsen beslutar om tid för nästa årsstämma i samråd med valberedningen. 

19. Övriga frågor (ett öppet diskussionsforum utan beslutsrätt).  

20. Beslut om tid och plats för protokolljustering samt protokollets tillgänglighet för medlemmarna. 

21. Sammanträdet avslutas. 
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Torreds Vägforening. Verksamhetsberättelse för 2022
M e d l e m s a n t a l

Den 31 december 2022 hude TVF 224 medlemmar uppdelade pa 196 permanentboendc. 9fritidsboende och 19
tomter. Fyra mastägarc har a\ tal med föreningen men ingen rösträtt.

Vägnät
Föreningens vägnät omfattade förra året 8964 meter. Vägarna iVA etapp 2och 3har nu kraftigt förbättrats med
n> anlagd asfalt (Braltäs äterstär). Även den förut kntippl ktirbara gångvägen mot Sandsjöbacka har fatt ett n) ll
gruslager. Det n>a schablonberäknade värdet av vägnätet äterstär att fastställa, förut \ar det 8037 763 kr.
F ö r t r o e n d e v a l d a 2 0 2 2

Mandatperioden för styrelse och valberedning är tidsperioden mellan årsstämmorna. Hn ny styrelse tillträder
omedelbart efter stämman. Verksamhetsäret följer kalenderär, revisorer väljs därför kaienderärsvis och tillträder den
1januari, något halvär efter stämman.

Kf tc r å r.s .s tän imanF ö r e å r s s t ä m m a n

Styrelseledamöter; Thomas Lindquist (ordlorande och
arkivarie). Fredcric Grahn (arbetschef och vice
ordförande). Ingemar Israelsson (sekreterare), Annika
Borgasgard f. Thalenius (kassör). Lena Olsson
(webbmaster).

Styrelseledamöter: Oförändrat.
Samtliga styrelseledamöter ingär iarbetsutskottet.

Suppleanter: Göran Ga\ eberg. Johan Lundin, Henrik
Schvlslröm. Karl Wallroth och Oskar Åkerlund.

Suppleanter: Göran Gaveberg. Johan Lundin. Henrik
Schylströin, Karl Wallroth och Thomas Voeler.

Vall>eredning: Karl Wallroth. sammankallande. Bodil
Schönberg.

Revisorer; Anna Hck, Magnus Holmen. Revisorssuppleanter: Anton Holm.Thomas I.agcr.

Valberedning: Oförändrat.

S a m m a n t r ä d e n

Föreningen hade sin ärsslämma 2022-05-18. Stxrelsen har haft 4protokollförda styrelsemöten. Dessa har äter
kunnat ske som vanliga, personliga möten. Pandemin är äntligen över.

Vägarbeten och underhåll
Vi har som vanligt utfört slaghackning av vägslänter och sopat upp tlis efter vinterns halkbekämpning.
Under byggtiden för VA har kommunen upphandlat \’interväghällningen, med visst ekonomiskt bidrag frän TVF.
Nu har vi själva helt tagit ö\er ansvaret.
Vi har bytt ut de gamla mötessky Itarna mot n\a cKh by ggt en ny mötesplats pä Torredsvägen iden smala backen
norr om infarten till Mossaledsvägen.

VA etapp 2och 3.
VA-sancringen inom etapp 2och 3genom cntieprcn('ren Jord och Berg Hnireprenad AB har hu\ udsakligen
avslutats, strax före jul. Braltäs var sist färdigt. Vädret tillät inte aslällering iBrallas och en hel del smäjusteringar
med matjord och gräs äterstär men redan nu är det sv årt all ana spären av de djupa schakler vi lev imed.

Upprustning av vårt dagvattennät
Vi har passat pä att by la uttjänta dagvaiicnlcdningar ibetong mot nya plaströr och samtidigt (>kal dimensionen f(>r
befarad ()kad nederbörd: Fäi gammal 9tumsledning ibetong fran Braltäs till Torredsv ägen har by tts nn)l en 40 cm
plastkulv ert med minst tredubbla kapacilelcii. Hn ny ledning utmed tennisbanan leder regnvatten frän Sävhultsv ägen
mot en dagvaitenledning utmed Torredsvägen. Vi har börjat by la huvudledningen frän Torredsv ägen mot Veän,
ville beställa ännu mer arbete frän Jord och Berg men de var uppbuiKlna med andra jobb.

Tack till Jord och Berg, tack Anders!
Det har varit en glädje att stti vid en schiiktkanl och följa skickliga yrkesarbetare lägga rör. Den gamla pojkdrcmimcn
all fä köra grävmaskin väcktes till liv. nu balanserad med insikten vad som kriivs av en duktig maskinist. Ftl tack till
er alla lÖr ett fint slutresultat.

Fät alldeles sär.skill tack till Anders Hskilsson som lett arbetet. Med gott humör har du löst alla problem som upp.siar
ien kcvmplicerad entreprenad pa en träng arbetsplats. Du har varit ly hörd för cmskemäl frän oss medlemmar och
gjort allt du kunnat för att underlätta vur av spärrade till varo. Ordet körplat ingar nu ivärt ordförräd.

V i

S l u t o r d

Vi istyrelsen vill tacka för förtroendet all fä sköta föreningens arbete.
Pa sty relsens vägnar. Torred 2023-05-29.

'Thomas IJndquist, ordförande TVF
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2023-06-14   v2 
 
 

Inkomna motioner till Torred vägförenings årsstämma 2023-06-15. 

1. Motion från Lena Eriksson och Linda Edman: ”Principer för arbetsgång inför beslut 
angående de tillfälliga arbetsvägarna.” 

2. Motion från Michael och Sara Lanneng: ”Återställande av de tillfälliga vägarna i Torred till 
gång- och cykelstig.” 

3. Motion från Michael och Sara Lanneng: ”Fastställande och återställande av arvode.” 

4. Motion från Thomas Lindquist (ordförande i styrelsen denna mandatperiod): 
”Harmoniserade arvoden för alla förtroendevalda.” 

 

 

Motion 1 och 2 har strukits på författarnas begäran. Ämnet för motionerna har behandlats på 
en extra stämma den 25 maj 2023. 
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Motion till Torreds vägförening

Faststäl lande och återstäl lande av arvode

Framställan och syfte

Vid årsstämman 2022 hade det inkommit en motion om förändrat styrelsearvode från
privatpersonen Frederic Grahn. Det framgick inte tydligt ikallelsen att en motion gällande
förändrade styrelsearvoden skulle diskuteras. Styrelsen var oenig gällande motionen och
lämnade till medlemmarna att diskutera och besluta på stämman. Av diskussionen framgick
det att Frederic Grahn ansåg att han skulle ha ett högre arvode än resten av styrelsen, isin
egenskap av ledamot och arbetschef. (Det saknas protokoll från den årsstämman.
Informationen kommer från medlemmar som närvarade vid det mötet.) Vi saknar en tydlig
motivering till varför styrelsens arvode ska regleras enligt prisbasbelopp. På vilket sätt har
styrelsens kostnader avseende arbetsinsats ökat?

Till årets stämma föreslår vi att styrelsearvodena tas upp till ny diskussion och att det
fastställs en tydlig ordning för hur dessa iframtiden ska fastställas. Vi anser att gången bör
vara följande;

1. Att det tydligt framgår av kallelsen till årsstämman, att förändring av styrelsearvodena
kommer att diskuteras och beslutas vid årsstämman.

2. Att styrelsen presenterar tydliga förslag, som medlemmarna kan ta ställning till där
ersättningsmodellen tydligt framgår.

3. Att styrelsen ger en tydlig motivering till varför arvodet bör höjas.
4. Vi anser även att alla motioner som kommer in inför ett årsmöte ska redovisas i

samband med kallelsen till årsmötet så att alla medlemmar kan sätta sig in ide frågor
som det ska röstas om och fattas beslut om innan själva mötet. Detta hade inte gjorts i
samband med förslaget om arvodeshöjning vid årsstämman 2022.

Förslag:

Vi föreslår att ovanstående ordning gäller isamband med fastställande av arvoden.

Vi föreslår återgång till tidigare arvode, (de som gällde före årsstämman 2022) eftersom den
ökade arbetsinsatsen för styrelsen avseende VA- och fiberarbetet iområdet nu är avslutat,
vilket var motiveringen för de ökade arvodena samt dess fördelning mellan
styrelsemedlemmarna för 2022.

Vi föreslår att Frederic Grahns arvode iegenskap av arbetschef avslutas eftersom nu VA-
arbetet iområdet är avslutat.

Vänliga hälsningar

Michael Lanneng och Sara Lanneng

 M
L,

 G
AL

G
, N

S,
 N

F 
—

 P
ow

er
ed

 b
y 

Te
llu

sT
al

k




 
 

Motion från Thomas Lindquist (ordförande i styrelsen denna mandatperiod): ”Harmoniserade 
arvoden för alla förtroendevalda.” 
 
Förra årets beslut om arvodeshöjning gällde enbart styrelsen. Arvodena höjdes mycket 
kra<igt (i e> fall 300 %), dessutom med framEda indexreglering. 
MoEonen föreslår en återgång Ell en mer rimlig ökning på ca 50 % för a> lämna utrymme för 
en generell höjning för alla förtroendevalda inom samma ekonomiska utrymme. Förslaget är: 
 
 Ett fast arvode till ordförande på 9000 kr, arbetschef 6000 kr, sekreterare 6000 kr, kassör 6000 kr, 

webbmaster (hemsida och Facebook) 3000 kr; dessutom 1000 kr/styrelsemöte för ordinarie ledamot. 
Ersättningen innefattar även rutinmässig uppföljning av beslut och deltagande i AU mellan styrelsemöten. 
Funktionen vice ordförande och arkivarie ersätts efter nedlagd tid. 
Styrelsesuppleanter föreslås få 333 kr/bevistat styrelsemöte. 
Revisorer föreslås ett arvode om 1500 kr/person. 
Valberedningen förslås ett arvode om 999 kr/person. 
Arbete som medlem gör för TVF ersätts med 200 kr/timme. Beslut om sådan ersättning tas av styrelsen och 
granskas av revisorerna. 

 Revisorerna ger förslag till arvoden på framtida stämmor. En indexreglering vore en väg. 

 Alla föreningens förtroendevalda inbjuds till en enkel jultallrik i anslutning till verksamhetsårets sista 
styrelsemöte. 
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Torreds Vägförening

Förslag till budget för år 2023

Intäkter Budget 2023

Medlemsavgifter 338 700

Kommunala bidrag 101 090

Statliga bidrag 25 000

Övriga intäkter 45 000

Summa intäkter 509 790

Kostnader

Vinterväghållning 120 000

Barmarksunderhåll inkl dagvatten 330 000

Övriga kostnader (direkta kostnader mm) 27 000

Ersättning för extra arbete 8 000

Arvode förtroendevalda 73 840

Sociala avgifter 17 950

Summa kostnader 576 790

Ränteintäkter 35 000

Beräknat resultat -32 000

Avsättning till underhålls- och förnyelsefond -50 000

Resultat efter avsättning -82 000
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L Ö I Z

9. M o t i o n e n

Frederic Grahn har lämnat en motion till stämman, bilaga 2d. Han förklarade vid stämman att lian
lämnat motionen iegenskap av medlem iföreningen, inte som styrelseledamot.
Formalia: Motioner skall lämnas till styrelsen senast under mars månad för att kunna behandlas på
årsstämman. Frederics motion är daterad 25/3 och behölls av styrelsemedlemmen Frederic tills den
överlämnades till ordföranden (som varit bortrest) den 12/4. Motionen inkom därför itid och skall
behandlas på stämman.

Imotionen föreslås höjda styrelsear\'oden med inde.xhöjning baserad på Prisbasbelopp. Översatt till
kronor för år 2022, där Prisbasbeloppet är 48300 kr innebär det (tidigare arvode inom parentes):
ordförande 9660 (6000) kr. vice ordförande 8050 (0 kr. men arbetschefen 4000) kr, kassör 6900 (4000)
kr, sekreterare 6038 (2000) kr, webbmaster 5367 (2000) kr. Det föreslås också att arvode for
styrelsemöte höjs från 750 till 1000 kr./möte

Z ö Z i

Frederic yrkade bifall till sin motion med motiveringarna:
Ersattnmpn til! styrelsen har inte ökat på fem år och urholkas ständigt genom inflationen

vänföreningar såsom Örsvikens vägförening halkar Torreds vägförenim g

tid nå rekrytera styrelseledamöter. Vi måste beakta att drivkraften att satsa
korirera" med familj där många familjeaktiviteter
Thomas Lindquist yrkade avslag till motionen med motiveringarna:
●Motionen innebär en mycket kraftig höjning av styrelsearvodena, längt större än tidigare praxis

Motionen saknar helt motivering för de inbördes skillnaderna ide föreslattna ersättningsnLernaSr’rört':iikT ““ a v ä n V o "föiäatä^^käde - '-P"S då föreningen om eh par är kommer ie« mer statisk,
indexuppräknmg. Ersättningarna

Lsäää fika äwecklin! h"'" ‘'"synenhanteringen. Men detta hanteras Lt med arvoderingTor specitika utvecklingsuppdrag, mom och utom styrelsen. ®
En livlig deban tog vid. .Mycket handlade
professionellt nedlagd tid.

Vid en efterföljande röstning segrade bifall med 16 röster mot 3till motionen. Det innebär att
motsvarande del ipunkt 12 ersätts med motionens förslag.

12. Beslut om arvoden till nästkommande mandatperiods styrelse, revisorer och valberednin» samt
medlemmars arbete for TVF. ®
Enligt stämmobeslut från 2017 fick
styrelse.

Styrelsens fasta ar\'odering har redan beslutats under punkt 9. Arvodet innefattar även rutinmässi*»
uppföljning av beslut och deltagande iAU mellan styrelsemöten.
Styreisesuppleanter föreslås fa en oförändrad ersättning om 249 kr/bevistat styrelsemöte
Revisorer föreslås oförändrat an̂ ode om 800 kr/person.
Valberedningen förslås få ett oförändrat ar\'ode om 800 kr/person.
Arbete som medlem gör för TVF ersätts med 200 kr/timme (höjt från 150 kr/timme). Beslut om sådan
ersättning tas av styrelsen och granskas av
av fiber, dagvatten och VA ersätts med
beslutar aldrig iegen sak!)

förtroendevalda inbjuds till en enkel jultallrik ianslutning till verksamhetsårets sista
Denna juhalirik har ”torkat in” de två senaste verksamhetsåren på grund av Covid-19 restriktioner. Vikompenserar med inbjudan till sommarlallrik.
Stämman beslutade ienlighet med ovanstående förslag

om ideellt arbete kontra marknadsmässig ersättning för

2fl'2 2., 3
revisorerna iuppgift att ge förslag på ersättningar efter hörande av

.Styrelsens specifika arbetsinsatser vid utbyggnad
samma limarvodering som för vanlig medlem. (Styrelsemedlem

r e v i s o r e r n a
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Beslut om aiToden till nästkommande mandatperiods styrelse, revisorer och valberedning samt
m e d l e m m a r s a r b e t e f ö r T V F.

Enligt stämmobeslut frän 2017 fick revisorerna iuppgift att ge förslag på ersättningar efter hörande av
styrelse.
För styrelsen föreslås oförändrad ersättning: Ett fast ar\'ode till ordförande på 6000 kr, arbetschef 4000
kr. kassör 4000 kr, sekreterare 2000 kr. webbmaster (hemsida och facebook) 2000 kr: dessutom 750
kr/styrelsemöte för ordinarie ledamot. Ersättningen innefattar även rutinmässig uppföljning av beslut
och deltagande iAU mellan styrelsemöten.
Styreisesupplcanler föreslås få en ökad ersättning, från 100 kr till 249 kr/bevistat styrelsemöte.
Revisorer föreslås oförändrat aivode om 800 kr/person.
Valberedningen förslås få ett arvode om 800 kr/person (förut 800 kr att dela).
Arbete som medlem gör för TVF ersätts med i50 kr/timme (oförändrat). Beslut om sådan ersättning tas
av styrelsen och granskas av revisorerna.
.Alla föreningens förtroendevalda inbjuds till en enkel jultallrik ianslutning till verksamhetsårets sista
styTclsemötc.
Stämman beslutade ienlighet med ovanstående förslag

12.

l ö t ]

12. Beslut om an oden till nästkommande mandatperiods styTelse, revisorer och valberedning samt
m e d l e m m a r s a r b e t e f ö r T V F.

Enligt stämmobeslut från 2017 fick revisorerna iuppgift att ge förslag på ersättningar efter hörande av
StyTelse.

Då arvodena justerades senast vid stämman 2015 föreslås oförändrad ersättningsnivå: Ett fast arvode till
0Q7D arbetschef 4000 kr, kassör 4000 kr, sekreterare 2000 kr, webbmaster (hemsida

och facebook) 2000 kr: dessutom 750 kr/styrelsemöte för ordinarie ledamot. Ersättningen innefattar
även rutinmässig uppföljning av beslut och deltagande iAU mellan styrelsemöten. Styrelsesuppleamer
får 100 kr/bevistat styrelsemöte.
Arvode för revisorer är 800 kr/person och för valberedning 800 kr att dela.
Arbete som medlem gör för TVF ersätts med 150 kr/timme. Beslut om sådan ersättning tas av styrelsen
och läggs ut på hemsidan.

Alla föreningens förtroendevalda inbjuds till en enkel jultallrik ianslutning till verksamhetsårets sista
styrelsemöte.

Stämman beslutade ienlighet med ovanstående förslag.

2 0 Z Ö

12. Beslut om an oden till nästkommande
medlemmars arbete för TVF.

Enligt stämmobeslut från 20] 7Rck revisorerna iuppgift att ge förslag på ersättningar efter hörande
styrelse.

Då arvodena justerades senast vid stämman 2015 föreslås oförändrad ersättningsnivå: Ett fast arvode till
ordförande på 6000 kr, arbetschef 4000 kr. kassör 4000 kr, sekreterare 2000 kr, webbmaster (hemsida
och facebook) 2000 kr; dessutom 750 kr/styrelsemöte för ordinarie ledamot. Ersättningen innefattar
även rutinmässig uppföljning av beslut och deltagande iAU mellan styrelsemöten. Styrelsesuppleamer
far 100 kr/bevistat styrelsemöte.
Arvode för revisorer är 800 kr/person och för valberedning 800 kr att dela.
Arbete som medlem gör för fVl' ersätts med 150 kr/timme. Beslut om sådan ersättning tas av styrelsen
och läggs ul på hemsidan.

AMa föreningens förtroendevalda inbjuds till en enkel jultallrik ianslutning til! verksamhetsårets sista
styrelsemöte.

Stämman beslutade ienlighet med ovanstående förslag.

Beslut om arvoden (ill nästkommande mandatperiods sty relse, revi.sorer och valherednin« samt
medlemmars arbete för TVF. S l S

'̂cvisorerna iuppgift au ge förslag pa ersättningar eller hörande av

Då aiwodenajusicradê  .senast vid stämman 2015 föreslås oförändrad ersäuningsnivå; Ett fast arvode till
rdförande pa 6000 kr. arbetsclicl 4000 kr. kassör 4000 kr. sekreterare 2000 kr. webbmaster (hemsida

och lacebook) ,000 kr: dessutom 750 kr/siyrelsemöie för ordinarie letiamot. iTsällningen innefattar
^tyrel.esupple.men

Arvode för revisorer är 800 kr/person och för valberednine 800 kr alt dela
Arbete som medlem gör för TVF
och läggs ut på hemsidan.

Alla föreningens lÖrlroendevakia inbjuds till en enkel jultallrik iansiutnim- till
styrelsemöte. ‘

Stämman beslutade ionliehei med

mandatperiods styreLse, revisorer och valberedning samt
i ^
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NF V2 
Protokoll fört vid ordinarie föreningsstämma i Torreds Vägförening i 
Kullaviksskolans matsal, torsdag 2023-06-15. 
 


Kallelsen delades ut i åretruntboende medlemmars brevlådor eller postades till sommarboende/tomtägares 


hemadress två veckor innan stämman, bilaga 1. Tillhörande handlingar fanns på föreningens hemsida 


www.torredsvf.se och för utdelning innan stämman, bilaga 2.  


Debiteringslängden för 2023, bilaga 4, fanns tillgänglig vid stämman 


Deltagare: 28 medlemmar enligt markeringar i debiteringslängd, bilaga 4. 


Två medlemmar företräddes genom lämnad fullmakt, bilaga 5. 
 


1. Föreningsstämman öppnas. 


Föreningens ordförande Thomas Lindquist hälsade de närvarande välkomna till dagens 


föreningsstämma och förklarade densamma öppnad. Därefter sa Thomas Lindquist ett par minnesord 


kring föreningens framlidne sekreterare Ingemar Israelsson och hans mångåriga arbete för TVF samt 


hans oersättliga kunskap kring närområdets historia. 


2. Val av ordförande för föreningsstämman. 


Göran Gaveberg valdes till ordförande för föreningsstämman. 


3. Val av sekreterare för föreningsstämman. 


Nicklas Falk valdes till sekreterare för föreningsstämman. 


4. Frågan om föreningsstämman blivit stadgeenligt utlyst. 


Deltagarna ansåg att föreningsstämman blivit stadgeenligt utlyst. 


5. Fastställande av föredragningslista/dagordning. 


Förslag till föredragningslista, i bilaga 2a, godkändes. 


6. Val av två justeringsmän tillika rösträknare. 


Som justeringsmän valdes Michael Lanneng och Niclas Stenqvist. Dessa skall också fungera som 


rösträknare vid dagens stämma. 


7. Styrelsens verksamhetsberättelse för 2022. 


 Föredragande: Thomas Lindquist, ordförande under verksamhetsåret 2022. Thomas läste och 


kommenterade den vid stämman utdelade verksamhetsberättelsen, bilaga 2b. Stämman godkände 


verksamhetsberättelsen för 2022. 


8. Revisorernas berättelse samt frågan om ansvarsfrihet för styrelsen 2022. 


Föredragande av revisionsberättelsen, bilaga 2c: Anna Eek, ordinarie revisor för verksamhetsåret 2022, 


föredrog revisionsberättelsen. Stämman godkände revisorernas berättelse och beviljade styrelsen full 


ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2022. 


9. Motioner. 


 Fyra motioner varav motion 1 och 2 var tillbakadragna innan stämman. Motion 3 och 4 hänsköts till 


punkt 12 i föredragningslistan då dessa enkom berörde föreningens arvoden och ersättningar. 


10. Framställningar från styrelsen. 


Föredragande av styrelsens framställningar, bilaga 2a, punkt 10: Thomas Lindquist.  


Oskar Åkerlund kommenterade och fyllde i Thomas inledande beskrivning av arbetet kring ny 


huvudledning från skogsdungen nära Lerdalavägen, förbi pumphuset till Veån. Ledningen ersätts med 


plaströrskulvert då den gamla betongkonstruktionen är uttjänt. Thomas estimering av kostnaden i 


nuläget bedöms till ca en halv miljon kronor. F.d. markägaren Tore Johanson efterfrågade under 


angränsande frågestund att styrelsen bör lägga fram och informera vilka fastighetsägare som kommer bli 


berörda av åtgärden då man kommit så långt i processen. Punkten röstades igenom. 
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Reparation/byte och rensning av dagvattenledning längs Lerdalavägen föreslogs att vidtas. Detta 


röstades också igenom av stämman. 


Avseende drönardokumentation med kamera så kommer detta genomföras av Oskar Åkerlund, detta i 


syfte att nyttja som underlag för att kunna utföra en ny värdering av föreningens vägnät och utreda 


möjligheterna och behovet av nya mötesplatser. Punkten röstades igenom. 


Förslag om blommande vägkanter. Mette Undall-Behrend utsågs som kontaktperson för blommande 


vägkanter genom bl.a. Facebook. Punkten röstades igenom. 


Ett sökbart digitalt arkiv föreslås sammanställas. Analoga dokument som tillhör föreningens arkiv skall 


inscannas, rensas och göras tillgängliga digitalt i en lokal databas som stödjer fritextsök (OCR). 


Styrelsen utser en eller flera personer för genomförande och arbetet kommer arvoderas. Punkten 


röstades igenom. 


11. Styrelsens förslag till utgifts- och inkomststat (budget) samt debiteringslängd för 2023. 


 Föredragande: Annika Borgasgård, bilaga 2e: Årsavgiften lämnas oförändrad: 2000 kr/år för 


helårsboende, 1000 kr/år för sommarboende, 500 kr/år för obebyggd tomt. Annika tillade dock att 


föreningen, i och med nya skatteregler from. 2023, är en momspliktig verksamhet och att de till synes 


oförändrade årsavgifterna avser inkl. moms. Således är intäkterna för föreningen from. i år 20 % lägre, 


dvs. 1600, 800 respektive 400 kr/år exkl. moms. Kostnaden för enskild medlem är därför även detta år 


oförändrad men kommer sannolikt revideras i nästkommande årets budget föranlett av den tillkomna 


momsplikten. Föreningsstämman godkände styrelsens förslag till utgifts- och inkomstat (budget) för 


2023. 


12. Beslut om arvoden till nästkommande mandatperiods styrelse, revisorer och valberedning samt 


medlemmars arbete för TVF. 


Motion 3 från Michael och Sara Lanneng, bilaga 2d: Fastställande och återställande av arvode. 


Michael framförde bakgrunden till motion 3, detta bestod i att föregående års stämmobeslut föregicks av 


skilda åsikter inom styrelsen men att endast en motion då lagts fram och detta ifrån Frederic Grahn i 


egenskap av medlem. Motion 3:s mening är att stämman beslutar om att ersättningarna skall återgå 


enligt stämmobeslutet om arvoden år 2021 (se bilaga 3a), därefter skall styrelsen framarbeta ett eller 


flera förslag på rimligt motiverade förhöjda ersättningar som antingen nästa stämma eller en ev. 


extrastämma framgent kan besluta om. 


Efter en omröstning om stämman skulle bifalla motion 3 eller bibehålla ersättningsmodell enligt 


föregående års ordinarie stämmas beslut så fastslogs att stämman röstat avslag för motion 3. 


Motion 4 från Thomas Lindquist, bilaga 2a, punkt 12: Harmoniserade arvoden för alla förtroendevalda.  


Motionen var uppdelad i alternativ A och B där alternativ A föreslår följande ersättningsmodeller: fasta 


arvoden, tidigare arvoden inom parentes: Ordförande 9000 kr (9660 kr), arbetschef 6000 kr (4000 kr), 


vice ordförande 0 kr (8050 kr), kassör 6000 kr (6900 kr), sekreterare 6000 kr (6038 kr), webmaster 3000 


kr (5367 kr) samt tillkommande 1000 kr (1000 kr) i arvode för varje bevistat styrelsemöte. Ersättningen 


innefattar även rutinmässig uppföljning av beslut och deltagande i arbetsutskott mellan styrelsemöten. 


Revisorerna föreslås ett arvode om 1500 kr/år vardera och valberedningen 999 kr/år vardera. Funktionen 


vice ordförande och arkivarie ersätts vidare efter nedlagd tid. Rörliga ersättningar föreslogs enligt 


följande: Styrelsesuppleanter 333 kr/bevistat styrelsemöte. För medlem som utför arbete för föreningen 


ersätts med 200 kr/timme. Beslut om sådan ersättning tas av styrelsen och granskas av revisorerna. 


Revisorerna ger även förslag till arvoden på framtida stämmor, indexberäkning föreslogs vara en möjlig 


ersättningsmodell. En enkel jultallrik erbjuds till föreningens förtroendevalda i anslutning till 


verksamhetsårets sista styrelsemöte. Alternativ B enligt motionen föreslår bibehållen ersättningsmodell 


enligt föregående års ordinarie stämmas beslut. 


Efter omröstning bifölls motion 4 enligt alternativ A av stämman, således röstades tidigare 


ersättningsmodell bort. 
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13. Valberedningens arbete. 


 Valberedningens sammankallande Karl Wallroth föredrog förslagen till förtroendeposter. 


14. Val av styrelseordförande för nästa mandatperiod, ett år. 


 Thomas Lindquist omvaldes av stämman till styrelseordförande för 2023/2024. 


15. Val av styrelseledamöter. 


Thomas Lindquist och Lena Olsson omvaldes för 2023/2024 och 2024/2025. Nyval av Nicklas Falk för 


2023/2024. (Frederic Grahn, Annika Borgasgård och framlidna Ingemar Israelsson var valda för 


2023/2024). 


16. Val av suppleanter. 


Göran Gaveberg omvaldes och Niclas Stenqvist nyvaldes för 2023/2024 och 2024/2025. (Johan Lundin, 


Henrik Schylström och Oskar Åkerlund var valda för 2023/2024). 


17. Val av revisorer och revisorssuppleanter för verksamhetsåret 2024. 


Samtliga revisorer och revisorssuppleanter omvaldes för verksamhetsåret 2024. Revisorer: Anna Eek 


och Magnus Holm. Revisorssuppleanter: Anton Holm och Thomas Lager. 


18. Val av valberedning samt sammankallande. 


Sammankallande Karl Wallroth och Bodil Schönberg avslutar sin mandatperiod vid nästkommande 


ordinarie årsstämma. Styrelsen beslutar om tid för nästa årsstämma i samråd med valberedningen. 


19. Övriga frågor. (Diskussionspunkt där medlemmarna ges tillfälle att ta upp aktuella saker, dock 


utan att beslut fattas på stämman). 


Medlemmar påpekade att belysning fortfarande saknas på Sävhultsvägen och Torredsvägen. Thomas 


Lindquist förklarade att detta härrör från VA-saneringen då dessa belysningsstolpar nedmonterades. Idag 


har kommunen ansvar för belysningen och det är således kommunens ansvar att åtgärda vilket Frederic 


Grahn idogt har och fortsätter påminna kommunen om. Enskilda medlemmar uppmanas att också vända 


sig till kommunen och påminna dem om att belysningsstolparna önskas vara återmonterade och 


driftsatta. 


Medlemmar längs Skogslyckevägen frågade om de sprickor som uppstått i asfalten på den nybelagda 


vägen. Detta har sannolikt orsakats under det arbete att forsla bort massorna från de tillfälliga vägarna 


mellan Mossaledsvägen-Skogslyckevägen och Lerdalavägen- Skogslyckevägen med hjälp av tunga 


fordon. Oskar Åkerlund och Thomas Lindquist tog på sig uppgiften att inspektera och föra dialog med 


kommunen om eventuellt återställande av den nya asfalten alternativt ekonomisk ersättning. 


Brattåsvägen har en dålig skylt enligt boende och man upplever att det blivit sämre markytor med 


hänsyn till att det blivit grusat samt att det ligger gamla betongrör kvar sedan VA-entreprenaden. 


Thomas Lindquist informerade om att rören på sikt skall tas bort men att marken blivit grusad för 


dräneringens skull, Thomas uppmanar till medlemmar att de gärna får hämta rör om det finns behov för 


eget bruk. Skyltarna skall ses över av styrelsen. 


 


Frågor om Frederic Grahns fortsatta arbete med den sakägarutredning som vidtogs för att klargöra 


ägarförhållandena kring de marker som använts som tillfälliga vägar togs upp. Thomas Lindquist 


informerade om att det fortsatta arbetet endast innebär en sammanställning av det material som redan 


tagits fram, därefter kommer utredningen anses avslutad. Ersättningen för uppdraget som styrelsen 


delegerat kommer i vanlig ordning granskas av revisorerna. 


 


Stämmoordföranden läste upp ett brev från Frederic Grahn om att han avslutar sitt arbete i styrelsen 


from. 2023-07-01. Brevet delges nästa sida: 
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”Styrelsens arbete i Torreds vägförening regleras i lag och förordning och sammanblandning med 


privatpersonerna i deras resp roller i styrelsearbetet kan och skall icke göras. Av personliga skäl ställer 


jag min plats till förfogande för annan person från 1 Juli 2023. 


 


Med vänlig hälsning 


Frederic Grahn 


Vice Ordf. TVF” 


 


20. Beslut om tid och plats för protokolljustering samt protokollets tillgänglighet för medlemmarna. 


Protokolljustering görs mailledes och eventuella anmärkningar delges sekreterare snarast. Protokollet 


med dess bilagor kommer göras tillgängliga på föreningens hemsida senast två veckor efter stämman. 


Protokollet kommer denna gång signeras digitalt över signeringstjänsten min.ebox.nu med BankID som 


verifieringsmetod. Försättsbladet och verifieringsstämpeln som finns på respektive blad fastställer 


protokollfunktionärernas undertecknande. 


21. Föreningsstämman avslutas. 


Ordföranden Göran Gaveberg tackade alla medlemmar och förtroendevalda för deras medverkan på 


dagens stämma och förklarade densamma avslutad. 


 


 


 


 


Torred den 2023-06-20 


 


 


…………………………………….. …………………………………….. 


Nicklas Falk, sekreterare Michael Lanneng, justeringsman 


 


 


…………………………………….. …………………………………….. 


Göran Gaveberg, ordförande Niclas Stenqvist, justeringsman 


 


 


Bilagor: 


1 Kallelse 2023 + fullmaktsblankett 


2 Handlingar, tillgängliga på hemsidan och utdelade på stämman 


a Föredragningslista 2023 


b Verksamhetsberättelse för 2022 


c Revisionsberättelse för 2022 


d Motion till stämman 2023 


e Förslag till utgifts- och inkomststat (budget) för 2023 


3  Handlingar utdelade på stämman 


  a Sammanställning arvoden 2018-2022 


4 Debiteringslängd 2023 med deltagarmarkeringar 


5 Avlämnade fullmakter till stämman 
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TVF.	KALLELSE	TILL	FÖRENINGSSTÄMMA	2023	
 
MEDLEMMARNA	I	TORREDS	VÄGFÖRENING	
kallas till ordinarie föreningsstämma i Kullaviksskolans matsal, Kyviksvägen 1 
torsdagen den 15 juni kl. 18.30. 
 
 
Det	som	kommer	att	avhandlas	på	föreningsstämman	är	bland	annat	
• Styrelsens verksamhetsberättelse 
• Revisorernas berättelse 
• Ansvarsfrihet för styrelsen. 
• Behandling av inkomna motioner 
• Behandling av styrelseförslag 
• Ekonomi och arvoden 
• Val av styrelseledamöter och -suppleanter, revisorer och valberedning. Den nyvalda styrelsen 


tillträder omedelbart efter stämman. 
•  Övriga frågor. Ett öppet forum utan stämmobeslut. 


 
Ta gärna med dig fika och bjud din trevliga granne! 
	
Tillgängliga	dokument	inför	mötet	
Vi brukade skicka ut en lunta med dokument tillsammans med kallelsen. Det slutade vi med för några 
år sedan. I stället läggs handlingarna på vår hemsida www.torredsvf.se. Enligt stadgarna skall de 
finnas tillgängliga under två veckor före stämman, dvs från den 2/6. De som inte har tillgång till 
dator/surfplatta/internet kan beställa eller hämta en utskrift hos mig (ring först och kolla att jag är 
hemma). 
Ordförande Thomas Lindquist, Lilla Brattåsvägen 90, 070-308 85 01. 
 
Dokumenten finns också framlagda i anslutning till stämman liksom debiteringslängden för 2023. 
 
Hjärtligt välkomna! 
Styrelsen för Torreds vägförening 
 
  
Dokument inför mötet, se hemsidan www.torredsvf.se 
• Föredragningslista 
• Verksamhetsberättelse för 2022 
• Revisionsberättelse för 2022 
• Inkomna motioner 
• Förslag till budget för 2023 
 
Efterlysning	
Vi är intresserade att komplettera föreningens bilder från VA-entreprenaden. Har du bilder tagna med 
din mobilkamera som visar ledningar och anslutningar så hör av dig till styrelsen. 
 
 
Ny	fin	asfalt,	svaga	vägkanter	
Våra vägar är smala, man får mötas på skyltade mötesplatser eller vägkorsningar. Vid sidan av 
asfalten finns en grusad stödkant för att skydda och stödja asfaltskanten. Nyanlagd tål den ingen 
trafik (du kan inte ens gå på den utan att lämna ett skoavtryck). Om du får möte ur sikte från en 
mötesplats så dra ner hastigheten till nära noll och k r y p på stödkanten så kanske vi bromsar upp 
dyra reparationer. 
  







Röstning	och	ombud	
Röstberättigad medlem, som är närvarande vid föreningsstämma, har, oavsett om han äger en eller 
flera delägarfastigheter, en röst. 
I fråga som har ekonomisk betydelse skall medlemmarnas röstetal i stället beräknas efter 
delägarfastigheternas andelstal, om medlem begär det. Dock får medlems röstetal ej överstiga en 
femtedel av det sammanlagda röstetalet för samtliga närvarande röstberättigade medlemmar. 
 
Medlems rösträtt kan utövas genom ombud. Ombud får ej företräda mer än en medlem. Som 
stämmans beslut gäller den mening för vilken de flesta rösterna avgivits. 
Ta med undertecknad fullmakt med fastighetsbeteckning där det tydligt framgår vem som ger 
fullmakt till vem. 
Använd denna sida på kallelsen som blankett. 
 
 


  
 


 
 


FULLMAKT 
 


För _________________1 att företräda delägarfastigheten _________________2 


vid föreningsstämman i Torreds vägförening den 2023-06-15. 


Fastigheten har andelstalet ____________ (bara aktuellt vid röstning efter andelstal) 


 
Fastighetsägare (alla delägare måste lämna fullmakt): 
  
Ort       datum    Ort       datum 
 
_____________________    _____________________ 
Namnförtydligande:    Namnförtydligande: 
 
 
Observera att ett ombud endast får företräda en medlemsfastighet. 
 


 
1 Ombudets namn 
2 Fastighetsbeteckning 







TORREDS VÄGFÖRENING, TVF TL/v5 


F Ö R E D R A G N I N G S L I S T A  2023 


vid föreningsstämma i Kullaviksskolans matsal torsdag 2023-06-15 kl. 18.30. 


1. Föreningsstämman öppnas. 


2. Val av ordförande för föreningsstämman. 


3. Val av sekreterare för föreningsstämman. 


4. Fråga om föreningsstämman blivit stadgeenligt utlyst. 


5. Fastställande av föredragningslista/dagordning. 


6. Val av två justeringsmän och tillika rösträknare att jämte ordföranden justera protokollet. 


7. Styrelsens verksamhetsberättelse för år 2022. 
Föredragande: Thomas Lindquist. 


8. Revisorernas berättelse samt frågan om ansvarsfrihet för styrelsen 2022. 
Föredragande: Anna Eek/Magnus Holmén, revisorer för verksamhetsåret 2022. 


9. Inkomna motioner. 
1. Motion från Lena Eriksson och Linda Edman: Principer för arbetsgång inför beslut angående de 
tillfälliga arbetsvägarna. 
2. Motion från Michael och Sara Lanneng: Återställande av de tillfälliga vägarna i Torred till gång- 
och cykelstig. 
3. Motion från Michael och Sara Lanneng: Fastställande och återställande av arvode. 
4. Motion från Thomas Lindquist (ordförande i styrelsen denna mandatperiod): ”Harmoniserade 
arvoden för alla förtroendevalda.” 
Förra årets beslut om arvodeshöjning gällde enbart styrelsen. Arvodena höjdes mycket kraftigt (i ett 
fall 300 %), dessutom med framtida indexreglering. 
Motionen föreslår en återgång till en mer rimlig ökning på ca 50 % för att lämna utrymme för en 
generell höjning för alla förtroendevalda inom samma ekonomiska utrymme. Under punkt 12 ställs 
motionens förslag mot ett förslag baserat på förra årets beslut. 
Styrelsen överlämnar förslaget till stämman att diskutera och besluta. 


10. Framställningar från styrelsen. 
Föredragande: Thomas Lindquist/Frederic Grahn. 
 Våra vägars bärighet samt motstånd mot vårens tjälskjutningar kräver en torr vägkropp. Därför har 
bra vägar djupa diken, öppna eller täckta (fyllda med grovt grus och med dräneringsrör i botten). 
Dagvattnet från vägar och fastigheter som ligger inom Torred tar sig till Veån, namnet på det 
vattendrag som börjar i Sandsjön i Sandsjöbacka och rinner genom Torred på sin väg till havet. 
Här är ett par större arbeten som vi planerar: 
• Huvudledning från skogsdungen nära Lerdalavägen, förbi Pumphuset till Veån. I dag betongrör 
som börjar med 40 cm invändig diameter, talrika fogsläpp och -förskjutningar samt trasiga 
inhuggningar för anslutande ledningar. – Ledningen ersätts med en plaströrskulvert med invändig 
diameter 60 cm. Arbetet kan påbörjas efter överenskommelse med markägaren. Oskar Åkerlund är 
projektledare. 
• Reparation/byte och rensning av dagvattenledning längs Lerdalavägen. Närheten till Konti-Skan-
kabeln gör samordning med Svenska Kraftnät nödvändig. 


 Drönardokumention av våra vägar och uppdaterad värdering. 


 Blommande vägkanter. Ängsblommor utefter vägen gynnar humlor och bin och gläder oss själva. Vi 
tackar Mette Undall-Behrend för idén och föreslår en försöksverksamhet bland intresserade för att så 
provytor och på sikt styra vår årliga slaghackning mot varsammare slåtter. 


 Sökbart arkiv. 
För tolv år sedan började vi skanna nya handlingar och mejl till en hårddisk. Genom OCR görs 
dokumenten sökbara. På hårddisken läggs också föreningens alla bilder och videodokument. 
Dagens fysiska arkiv består av 1,8 meter bokhylla med pärmar och ordnat material. Kassören bidrar 
med en proppfull pärm om året. Till detta kommer 29,0 kg (brutto) högar med osorterade 
handlingar.  
Vi vill nu städa upp och lägga även detta äldre material på hårddisken för att sedan makulera röran. 
Uppgiften är omfattande och arvoderas. 


11. Styrelsens förslag till utgifts- och inkomststat (budget) samt debiteringslängd för 2023. 
Styrelsen föreslår oförändrad avgift; 2000 kr för helårsboende, 1000 kr för sommarboende och 500 
kr för tomt. 
Det skall anmärkas att Skatteverket nyligen har beslutat att samfällighetsföreningar, såsom Torreds 







vägförening, skall momsregistreras. Beslutet innebär att våra medlemsavgifter momsbeläggs men att 
föreningen kan dra av moms på inkommande fakturor. Genom klok disponering har vi råd att 
behålla oförändrad avgift i år. 
Föredragande Annika Borgasgård f. Thalenius. 


12. Beslut om arvoden och ersättningar till nästkommande mandatperiods styrelse, revisorer och 
valberedning samt medlemmars arbete för TVF. Två förslag föreligger: 


 A. Enligt motionen ”Harmoniserade arvoden för alla förtroendevalda.” 


 Ett fast arvode till ordförande på 9000 kr, arbetschef 6000 kr, sekreterare 6000 kr, kassör 6000 kr, 
webbmaster (hemsida och Facebook) 3000 kr; dessutom 1000 kr/styrelsemöte för ordinarie ledamot. 
Ersättningen innefattar även rutinmässig uppföljning av beslut och deltagande i AU mellan 
styrelsemöten. 
Funktionen vice ordförande och arkivarie ersätts efter nedlagd tid. 
Styrelsesuppleanter föreslås få 333 kr/bevistat styrelsemöte. 
Revisorer föreslås ett arvode om 1500 kr/person. 
Valberedningen förslås ett arvode om 999 kr/person. 
Arbete som medlem gör för TVF ersätts med 200 kr/timme. Beslut om sådan ersättning tas av 
styrelsen och granskas av revisorerna. 


 Revisorerna ger förslag till arvoden på framtida stämmor. En indexreglering vore en väg. 


 Alla föreningens förtroendevalda inbjuds till en enkel jultallrik i anslutning till verksamhetsårets 
sista styrelsemöte. 


 B. Enligt förra årets beslut, med dess indexuppräkning av styrelsearvoden. 


 Ett fast arvode till ordförande på 10500 kr, arbetschef/vice ordförande 8750 kr, sekreterare 6563 kr, 
kassör 7500 kr, webbmaster (hemsida och Facebook) 5833 kr; dessutom 1000 kr/styrelsemöte för 
ordinarie ledamot. 
Ersättningen innefattar även rutinmässig uppföljning av beslut och deltagande i AU mellan 
styrelsemöten. 
Styrelsesuppleanter föreslås få 249 kr/bevistat styrelsemöte. 
Revisorer arvode om 800 kr/person. 
Valberedningen förslås arvode om 800 kr/person. 
Arbete som medlem gör för TVF ersätts med 200 kr/timme. Beslut om sådan ersättning tas av 
styrelsen och granskas av revisorerna. 


 Alla föreningens förtroendevalda inbjuds till en enkel jultallrik i anslutning till verksamhetsårets 
sista styrelsemöte. 


13. Valberedningens arbete utmynnar i nedanstående förslag till stämman. 


14. Val av styrelseordförande för nästa mandatperiod. Den nyvalda styrelsen tillträder direkt efter 
stämman. 
Avslutad mandatperiod 2022/2023: Thomas Lindquist. Förslag: omval för 2023/2024. 
Föredragande: Valberedningens sammankallande Karl Wallroth. 


15. Val av styrelseledamöter (normalt väljs halva styrelsen åt gången för två år). 
Förslag: omval av Thomas Lindquist och Lena Olsson för 23/24 och 24/25. Nyval av Nicklas Falk 
för 23/24. 
(Frederic Grahn, Annika Borgasgård f. Thalenius och framlidna Ingemar Israelsson är valda för 
23/24). 


16. Val av styrelsesuppleanter. 
Förslag: omval Göran Gaveberg, nyval Niclas Stenqvist för 23/24 och 24/25. 
(Johan Lundin, Henrik Schylström och Oskar Åkerlund är valda för 23/24). 


17. Val av revisorer och revisorssuppleanter för verksamhetsåret 2024. 
Verksamhetsår 2023: Revisorer: Anna Eek, Magnus Holmén 
Revisorssuppleanter: Anton Holm, Thomas Lager. 


 Förslag för verksamhetsåret 2024: Omval samtliga poster. 


18. Val av valberedning samt utseende av sammankallande för 22/23. 
Avslutad mandatperiod: Karl Wallroth, sammankallande, och Bodil Schönberg. 
Styrelsen beslutar om tid för nästa årsstämma i samråd med valberedningen. 


19. Övriga frågor (ett öppet diskussionsforum utan beslutsrätt).  


20. Beslut om tid och plats för protokolljustering samt protokollets tillgänglighet för medlemmarna. 


21. Sammanträdet avslutas. 
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Torreds Vägforening. Verksamhetsberättelse för 2022
M e d l e m s a n t a l


Den 31 december 2022 hude TVF 224 medlemmar uppdelade pa 196 permanentboendc. 9fritidsboende och 19
tomter. Fyra mastägarc har a\ tal med föreningen men ingen rösträtt.


Vägnät
Föreningens vägnät omfattade förra året 8964 meter. Vägarna iVA etapp 2och 3har nu kraftigt förbättrats med
n> anlagd asfalt (Braltäs äterstär). Även den förut kntippl ktirbara gångvägen mot Sandsjöbacka har fatt ett n) ll
gruslager. Det n>a schablonberäknade värdet av vägnätet äterstär att fastställa, förut \ar det 8037 763 kr.
F ö r t r o e n d e v a l d a 2 0 2 2


Mandatperioden för styrelse och valberedning är tidsperioden mellan årsstämmorna. Hn ny styrelse tillträder
omedelbart efter stämman. Verksamhetsäret följer kalenderär, revisorer väljs därför kaienderärsvis och tillträder den
1januari, något halvär efter stämman.


Kf tc r å r.s .s tän imanF ö r e å r s s t ä m m a n


Styrelseledamöter; Thomas Lindquist (ordlorande och
arkivarie). Fredcric Grahn (arbetschef och vice
ordförande). Ingemar Israelsson (sekreterare), Annika
Borgasgard f. Thalenius (kassör). Lena Olsson
(webbmaster).


Styrelseledamöter: Oförändrat.
Samtliga styrelseledamöter ingär iarbetsutskottet.


Suppleanter: Göran Ga\ eberg. Johan Lundin, Henrik
Schvlslröm. Karl Wallroth och Oskar Åkerlund.


Suppleanter: Göran Gaveberg. Johan Lundin. Henrik
Schylströin, Karl Wallroth och Thomas Voeler.


Vall>eredning: Karl Wallroth. sammankallande. Bodil
Schönberg.


Revisorer; Anna Hck, Magnus Holmen. Revisorssuppleanter: Anton Holm.Thomas I.agcr.


Valberedning: Oförändrat.


S a m m a n t r ä d e n


Föreningen hade sin ärsslämma 2022-05-18. Stxrelsen har haft 4protokollförda styrelsemöten. Dessa har äter
kunnat ske som vanliga, personliga möten. Pandemin är äntligen över.


Vägarbeten och underhåll
Vi har som vanligt utfört slaghackning av vägslänter och sopat upp tlis efter vinterns halkbekämpning.
Under byggtiden för VA har kommunen upphandlat \’interväghällningen, med visst ekonomiskt bidrag frän TVF.
Nu har vi själva helt tagit ö\er ansvaret.
Vi har bytt ut de gamla mötessky Itarna mot n\a cKh by ggt en ny mötesplats pä Torredsvägen iden smala backen
norr om infarten till Mossaledsvägen.


VA etapp 2och 3.
VA-sancringen inom etapp 2och 3genom cntieprcn('ren Jord och Berg Hnireprenad AB har hu\ udsakligen
avslutats, strax före jul. Braltäs var sist färdigt. Vädret tillät inte aslällering iBrallas och en hel del smäjusteringar
med matjord och gräs äterstär men redan nu är det sv årt all ana spären av de djupa schakler vi lev imed.


Upprustning av vårt dagvattennät
Vi har passat pä att by la uttjänta dagvaiicnlcdningar ibetong mot nya plaströr och samtidigt (>kal dimensionen f(>r
befarad ()kad nederbörd: Fäi gammal 9tumsledning ibetong fran Braltäs till Torredsv ägen har by tts nn)l en 40 cm
plastkulv ert med minst tredubbla kapacilelcii. Hn ny ledning utmed tennisbanan leder regnvatten frän Sävhultsv ägen
mot en dagvaitenledning utmed Torredsvägen. Vi har börjat by la huvudledningen frän Torredsv ägen mot Veän,
ville beställa ännu mer arbete frän Jord och Berg men de var uppbuiKlna med andra jobb.


Tack till Jord och Berg, tack Anders!
Det har varit en glädje att stti vid en schiiktkanl och följa skickliga yrkesarbetare lägga rör. Den gamla pojkdrcmimcn
all fä köra grävmaskin väcktes till liv. nu balanserad med insikten vad som kriivs av en duktig maskinist. Ftl tack till
er alla lÖr ett fint slutresultat.


Fät alldeles sär.skill tack till Anders Hskilsson som lett arbetet. Med gott humör har du löst alla problem som upp.siar
ien kcvmplicerad entreprenad pa en träng arbetsplats. Du har varit ly hörd för cmskemäl frän oss medlemmar och
gjort allt du kunnat för att underlätta vur av spärrade till varo. Ordet körplat ingar nu ivärt ordförräd.


V i


S l u t o r d


Vi istyrelsen vill tacka för förtroendet all fä sköta föreningens arbete.
Pa sty relsens vägnar. Torred 2023-05-29.


'Thomas IJndquist, ordförande TVF
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Inkomna motioner till Torred vägförenings årsstämma 2023-06-15. 


1. Motion från Lena Eriksson och Linda Edman: ”Principer för arbetsgång inför beslut 
angående de tillfälliga arbetsvägarna.” 


2. Motion från Michael och Sara Lanneng: ”Återställande av de tillfälliga vägarna i Torred till 
gång- och cykelstig.” 


3. Motion från Michael och Sara Lanneng: ”Fastställande och återställande av arvode.” 


4. Motion från Thomas Lindquist (ordförande i styrelsen denna mandatperiod): 
”Harmoniserade arvoden för alla förtroendevalda.” 


 


 


Motion 1 och 2 har strukits på författarnas begäran. Ämnet för motionerna har behandlats på 
en extra stämma den 25 maj 2023. 


 







Motion till Torreds vägförening


Faststäl lande och återstäl lande av arvode


Framställan och syfte


Vid årsstämman 2022 hade det inkommit en motion om förändrat styrelsearvode från
privatpersonen Frederic Grahn. Det framgick inte tydligt ikallelsen att en motion gällande
förändrade styrelsearvoden skulle diskuteras. Styrelsen var oenig gällande motionen och
lämnade till medlemmarna att diskutera och besluta på stämman. Av diskussionen framgick
det att Frederic Grahn ansåg att han skulle ha ett högre arvode än resten av styrelsen, isin
egenskap av ledamot och arbetschef. (Det saknas protokoll från den årsstämman.
Informationen kommer från medlemmar som närvarade vid det mötet.) Vi saknar en tydlig
motivering till varför styrelsens arvode ska regleras enligt prisbasbelopp. På vilket sätt har
styrelsens kostnader avseende arbetsinsats ökat?


Till årets stämma föreslår vi att styrelsearvodena tas upp till ny diskussion och att det
fastställs en tydlig ordning för hur dessa iframtiden ska fastställas. Vi anser att gången bör
vara följande;


1. Att det tydligt framgår av kallelsen till årsstämman, att förändring av styrelsearvodena
kommer att diskuteras och beslutas vid årsstämman.


2. Att styrelsen presenterar tydliga förslag, som medlemmarna kan ta ställning till där
ersättningsmodellen tydligt framgår.


3. Att styrelsen ger en tydlig motivering till varför arvodet bör höjas.
4. Vi anser även att alla motioner som kommer in inför ett årsmöte ska redovisas i


samband med kallelsen till årsmötet så att alla medlemmar kan sätta sig in ide frågor
som det ska röstas om och fattas beslut om innan själva mötet. Detta hade inte gjorts i
samband med förslaget om arvodeshöjning vid årsstämman 2022.


Förslag:


Vi föreslår att ovanstående ordning gäller isamband med fastställande av arvoden.


Vi föreslår återgång till tidigare arvode, (de som gällde före årsstämman 2022) eftersom den
ökade arbetsinsatsen för styrelsen avseende VA- och fiberarbetet iområdet nu är avslutat,
vilket var motiveringen för de ökade arvodena samt dess fördelning mellan
styrelsemedlemmarna för 2022.


Vi föreslår att Frederic Grahns arvode iegenskap av arbetschef avslutas eftersom nu VA-
arbetet iområdet är avslutat.


Vänliga hälsningar


Michael Lanneng och Sara Lanneng







 
 


Motion från Thomas Lindquist (ordförande i styrelsen denna mandatperiod): ”Harmoniserade 
arvoden för alla förtroendevalda.” 
 
Förra årets beslut om arvodeshöjning gällde enbart styrelsen. Arvodena höjdes mycket 
kra<igt (i e> fall 300 %), dessutom med framEda indexreglering. 
MoEonen föreslår en återgång Ell en mer rimlig ökning på ca 50 % för a> lämna utrymme för 
en generell höjning för alla förtroendevalda inom samma ekonomiska utrymme. Förslaget är: 
 
 Ett fast arvode till ordförande på 9000 kr, arbetschef 6000 kr, sekreterare 6000 kr, kassör 6000 kr, 


webbmaster (hemsida och Facebook) 3000 kr; dessutom 1000 kr/styrelsemöte för ordinarie ledamot. 
Ersättningen innefattar även rutinmässig uppföljning av beslut och deltagande i AU mellan styrelsemöten. 
Funktionen vice ordförande och arkivarie ersätts efter nedlagd tid. 
Styrelsesuppleanter föreslås få 333 kr/bevistat styrelsemöte. 
Revisorer föreslås ett arvode om 1500 kr/person. 
Valberedningen förslås ett arvode om 999 kr/person. 
Arbete som medlem gör för TVF ersätts med 200 kr/timme. Beslut om sådan ersättning tas av styrelsen och 
granskas av revisorerna. 


 Revisorerna ger förslag till arvoden på framtida stämmor. En indexreglering vore en väg. 


 Alla föreningens förtroendevalda inbjuds till en enkel jultallrik i anslutning till verksamhetsårets sista 
styrelsemöte. 


 







Torreds Vägförening


Förslag till budget för år 2023


Intäkter Budget 2023


Medlemsavgifter 338 700


Kommunala bidrag 101 090


Statliga bidrag 25 000


Övriga intäkter 45 000


Summa intäkter 509 790


Kostnader


Vinterväghållning 120 000


Barmarksunderhåll inkl dagvatten 330 000


Övriga kostnader (direkta kostnader mm) 27 000


Ersättning för extra arbete 8 000


Arvode förtroendevalda 73 840


Sociala avgifter 17 950


Summa kostnader 576 790


Ränteintäkter 35 000


Beräknat resultat -32 000


Avsättning till underhålls- och förnyelsefond -50 000


Resultat efter avsättning -82 000







L Ö I Z


9. M o t i o n e n


Frederic Grahn har lämnat en motion till stämman, bilaga 2d. Han förklarade vid stämman att lian
lämnat motionen iegenskap av medlem iföreningen, inte som styrelseledamot.
Formalia: Motioner skall lämnas till styrelsen senast under mars månad för att kunna behandlas på
årsstämman. Frederics motion är daterad 25/3 och behölls av styrelsemedlemmen Frederic tills den
överlämnades till ordföranden (som varit bortrest) den 12/4. Motionen inkom därför itid och skall
behandlas på stämman.


Imotionen föreslås höjda styrelsear\'oden med inde.xhöjning baserad på Prisbasbelopp. Översatt till
kronor för år 2022, där Prisbasbeloppet är 48300 kr innebär det (tidigare arvode inom parentes):
ordförande 9660 (6000) kr. vice ordförande 8050 (0 kr. men arbetschefen 4000) kr, kassör 6900 (4000)
kr, sekreterare 6038 (2000) kr, webbmaster 5367 (2000) kr. Det föreslås också att arvode for
styrelsemöte höjs från 750 till 1000 kr./möte


Z ö Z i


Frederic yrkade bifall till sin motion med motiveringarna:
Ersattnmpn til! styrelsen har inte ökat på fem år och urholkas ständigt genom inflationen


vänföreningar såsom Örsvikens vägförening halkar Torreds vägförenim g


tid nå rekrytera styrelseledamöter. Vi måste beakta att drivkraften att satsa
korirera" med familj där många familjeaktiviteter
Thomas Lindquist yrkade avslag till motionen med motiveringarna:
●Motionen innebär en mycket kraftig höjning av styrelsearvodena, längt större än tidigare praxis


Motionen saknar helt motivering för de inbördes skillnaderna ide föreslattna ersättningsnLernaSr’rört':iikT ““ a v ä n V o "föiäatä^^käde - '-P"S då föreningen om eh par är kommer ie« mer statisk,
indexuppräknmg. Ersättningarna


Lsäää fika äwecklin! h"'" ‘'"synenhanteringen. Men detta hanteras Lt med arvoderingTor specitika utvecklingsuppdrag, mom och utom styrelsen. ®
En livlig deban tog vid. .Mycket handlade
professionellt nedlagd tid.


Vid en efterföljande röstning segrade bifall med 16 röster mot 3till motionen. Det innebär att
motsvarande del ipunkt 12 ersätts med motionens förslag.


12. Beslut om arvoden till nästkommande mandatperiods styrelse, revisorer och valberednin» samt
medlemmars arbete for TVF. ®
Enligt stämmobeslut från 2017 fick
styrelse.


Styrelsens fasta ar\'odering har redan beslutats under punkt 9. Arvodet innefattar även rutinmässi*»
uppföljning av beslut och deltagande iAU mellan styrelsemöten.
Styreisesuppleanter föreslås fa en oförändrad ersättning om 249 kr/bevistat styrelsemöte
Revisorer föreslås oförändrat an̂ ode om 800 kr/person.
Valberedningen förslås få ett oförändrat ar\'ode om 800 kr/person.
Arbete som medlem gör för TVF ersätts med 200 kr/timme (höjt från 150 kr/timme). Beslut om sådan
ersättning tas av styrelsen och granskas av
av fiber, dagvatten och VA ersätts med
beslutar aldrig iegen sak!)


förtroendevalda inbjuds till en enkel jultallrik ianslutning till verksamhetsårets sista
Denna juhalirik har ”torkat in” de två senaste verksamhetsåren på grund av Covid-19 restriktioner. Vikompenserar med inbjudan till sommarlallrik.
Stämman beslutade ienlighet med ovanstående förslag


om ideellt arbete kontra marknadsmässig ersättning för


2fl'2 2., 3
revisorerna iuppgift att ge förslag på ersättningar efter hörande av


.Styrelsens specifika arbetsinsatser vid utbyggnad
samma limarvodering som för vanlig medlem. (Styrelsemedlem


r e v i s o r e r n a







Beslut om aiToden till nästkommande mandatperiods styrelse, revisorer och valberedning samt
m e d l e m m a r s a r b e t e f ö r T V F.


Enligt stämmobeslut frän 2017 fick revisorerna iuppgift att ge förslag på ersättningar efter hörande av
styrelse.
För styrelsen föreslås oförändrad ersättning: Ett fast ar\'ode till ordförande på 6000 kr, arbetschef 4000
kr. kassör 4000 kr, sekreterare 2000 kr. webbmaster (hemsida och facebook) 2000 kr: dessutom 750
kr/styrelsemöte för ordinarie ledamot. Ersättningen innefattar även rutinmässig uppföljning av beslut
och deltagande iAU mellan styrelsemöten.
Styreisesupplcanler föreslås få en ökad ersättning, från 100 kr till 249 kr/bevistat styrelsemöte.
Revisorer föreslås oförändrat aivode om 800 kr/person.
Valberedningen förslås få ett arvode om 800 kr/person (förut 800 kr att dela).
Arbete som medlem gör för TVF ersätts med i50 kr/timme (oförändrat). Beslut om sådan ersättning tas
av styrelsen och granskas av revisorerna.
.Alla föreningens förtroendevalda inbjuds till en enkel jultallrik ianslutning till verksamhetsårets sista
styTclsemötc.
Stämman beslutade ienlighet med ovanstående förslag


12.


l ö t ]


12. Beslut om an oden till nästkommande mandatperiods styTelse, revisorer och valberedning samt
m e d l e m m a r s a r b e t e f ö r T V F.


Enligt stämmobeslut från 2017 fick revisorerna iuppgift att ge förslag på ersättningar efter hörande av
StyTelse.


Då arvodena justerades senast vid stämman 2015 föreslås oförändrad ersättningsnivå: Ett fast arvode till
0Q7D arbetschef 4000 kr, kassör 4000 kr, sekreterare 2000 kr, webbmaster (hemsida


och facebook) 2000 kr: dessutom 750 kr/styrelsemöte för ordinarie ledamot. Ersättningen innefattar
även rutinmässig uppföljning av beslut och deltagande iAU mellan styrelsemöten. Styrelsesuppleamer
får 100 kr/bevistat styrelsemöte.
Arvode för revisorer är 800 kr/person och för valberedning 800 kr att dela.
Arbete som medlem gör för TVF ersätts med 150 kr/timme. Beslut om sådan ersättning tas av styrelsen
och läggs ut på hemsidan.


Alla föreningens förtroendevalda inbjuds till en enkel jultallrik ianslutning till verksamhetsårets sista
styrelsemöte.


Stämman beslutade ienlighet med ovanstående förslag.


2 0 Z Ö


12. Beslut om an oden till nästkommande
medlemmars arbete för TVF.


Enligt stämmobeslut från 20] 7Rck revisorerna iuppgift att ge förslag på ersättningar efter hörande
styrelse.


Då arvodena justerades senast vid stämman 2015 föreslås oförändrad ersättningsnivå: Ett fast arvode till
ordförande på 6000 kr, arbetschef 4000 kr. kassör 4000 kr, sekreterare 2000 kr, webbmaster (hemsida
och facebook) 2000 kr; dessutom 750 kr/styrelsemöte för ordinarie ledamot. Ersättningen innefattar
även rutinmässig uppföljning av beslut och deltagande iAU mellan styrelsemöten. Styrelsesuppleamer
far 100 kr/bevistat styrelsemöte.
Arvode för revisorer är 800 kr/person och för valberedning 800 kr att dela.
Arbete som medlem gör för fVl' ersätts med 150 kr/timme. Beslut om sådan ersättning tas av styrelsen
och läggs ul på hemsidan.


AMa föreningens förtroendevalda inbjuds till en enkel jultallrik ianslutning til! verksamhetsårets sista
styrelsemöte.


Stämman beslutade ienlighet med ovanstående förslag.


Beslut om arvoden (ill nästkommande mandatperiods sty relse, revi.sorer och valherednin« samt
medlemmars arbete för TVF. S l S


'̂cvisorerna iuppgift au ge förslag pa ersättningar eller hörande av


Då aiwodenajusicradê  .senast vid stämman 2015 föreslås oförändrad ersäuningsnivå; Ett fast arvode till
rdförande pa 6000 kr. arbetsclicl 4000 kr. kassör 4000 kr. sekreterare 2000 kr. webbmaster (hemsida


och lacebook) ,000 kr: dessutom 750 kr/siyrelsemöie för ordinarie letiamot. iTsällningen innefattar
^tyrel.esupple.men


Arvode för revisorer är 800 kr/person och för valberednine 800 kr alt dela
Arbete som medlem gör för TVF
och läggs ut på hemsidan.


Alla föreningens lÖrlroendevakia inbjuds till en enkel jultallrik iansiutnim- till
styrelsemöte. ‘


Stämman beslutade ionliehei med


mandatperiods styreLse, revisorer och valberedning samt
i ^


a v


1 2


■2.0


ersäns med I.sO kr/timmc. Beslut om sådan ersättning tas av styrelsen


verksamhetsårets sista
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